



SERVICE SCHEDULE – JANUARY 2018

Sunday	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday	Saturday
	1	2 <i>St. John of Kronstadt.</i> Liturgy at 8:00 am.	3	4	5 Royal Hours at 8:00 am – <i>no Liturgy.</i>	6 <i>Christmas Eve.</i> Liturgy of St. John Chrysostom & Nativity Vespers at 9:30 am. ONE Vigil at 5:00 pm.
7 The Nativity of Our Lord. Liturgies at 7:30 and 9:45 am.	8 <i>2nd Day of Christmas.</i> <i>Synaxis of the</i> <i>Theotokos.</i> <i>Liturgy at 9:00 am.</i>	9 <i>3rd Day of Christmas.</i> <i>Liturgy at 8:00 am.</i>	10	11	12	13 Vigil at 6:00 pm.
14 <i>The Circumcision of Our Lord. New Year. St.</i> <i>Basil the Great.</i> Liturgies at 7:30/9:45 am.	15 <i>St. Seraphim of Sarov.</i> Liturgy at 8:00 am.	16	17	18 <i>Eve of Theophany.</i> Royal Hours at 8:00 am. Vespers & Liturgy of St. Basil at 9:30 am. Vigil at 6:00 pm.	19 Theophany. One Liturgy & Great Blessing of Water at 9:00 am.	20 Vigil at 6:00 pm.
21 <i>33rd Sunday after Pentecost.</i> Liturgies at 7:30/9:45 am.	22	23	24	25 <i>St. Tatiana.</i> Liturgy at 8:00 am.	26	27 <i>St. Nina, Enlightener of Georgia.</i> Liturgy at 8:00 am. Vigil at 6:00 pm.
28 <i>Sunday of the Publican & Pharisee.</i> English Liturgy at 7:30 am, Slavonic at 9:45 am.	29 Fast-free week	30	31	Services are conducted DAILY at Holy Virgin Cathedral: Liturgy at 8:00 am, Vespers & Matins at 6:00 pm. The cathedral is open ALL DAY, Monday-Sunday!		

6210 Geary Boulevard • San Francisco, California, 94121 • www.sfsobor.com • Tel: (415) 221-3255

ДУХОВЕНСТВО: Прот. Петр Перекрестов: (415) 387-5164 • Прот. Сергей Котар: (415) 751-4623 • Иерей Сергей Кирюхин: (415) 577-4257



РАСПИСАНИЕ БОГОСЛУЖЕНИЙ – ЯНВАРЬ 2018 г.

воскресенье	понедельник	вторник	среда	четверг	пятница	суббота
	1	2 <i>Св. прав. Иоанна Кронштадтского.</i> Литургия в 8 ч. утра.	3	4	5 Царские часы в 8 ч. утра – литургии нет.	6 <i>Навечерие Р.Х.</i> Лит. св. Иоанна Златоуста и рождественская вечерня в 9 утра. ОДНА всенощная в 5 часов вечера.
7 Рождество Христово. Лит. в 7:30/9:45 ч. ут.	8 <i>2-й день Праздника – Собор Пресвятой Богородицы.</i> Лит. в 9 ч. утра.	9 <i>3-й день Праздника.</i> Лит. в 8 ч. утра.	10	11	12	13 Всенощная в 6 ч. веч.
14 <i>Обрезание Господне. Новый год. Св. Василия Великого.</i> Лит. в 7:30/9:45 ч. ут.	15 <i>Преп. Серафима Саровского.</i> Лит. в 8 ч. утра.	16	17	18 <i>Навечерие Крещения.</i> Царские часы в 8 ут. Вечерня с лит. в 9:30 утра. Всенощная в 6 ч. веч.	19 Крещение Господне. Одна Литургия в 9 ч. утра. Крестный ход на Иордань и великое водосвятие.	20 Всенощная в 6 ч. веч.
21 <i>Неделя 33-я по Пятидесятнице.</i> Лит. в 7:30/9:45 ут.	22	23	24	25 <i>Св. мучц. Татьяны.</i> Литургия в 8 ч. утра.	26	27 <i>Св. Нины, просвети- тельницы Грузии.</i> Литургия в 8 ч. утра. Всенощная в 6 ч. веч.
28 <i>Неделя о мытаре и Фарисее.</i> Литургия по- английски в 7:30, по- славянски в 9:45 утра.	29 Сплошная седмица	30	31	В кафедральном соборе службы совершаются ЕЖЕДНЕВНО: литургия в 8 ч. утра, вечерня и утренняя – в 6 ч. вечера. Собор открыт ВСЬ ДЕНЬ , с понедельника до воскресенья.		

6210 Geary Boulevard • San Francisco, California, 94121 • www.sfsobor.com • Tel: (415) 221-3255

ДУХОВЕНСТВО: Прот. Петр Перекрестов: (415) 387-5164 • Прот. Сергей Котар: (415) 751-4623 • Иерей Сергей Кирюхин: (415) 577-4257